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  Algemene situatie 
 

Vanaf deze week gaat België een nieuwe fase in. Zo 

openen 45.000 winkels weer hun deuren en mogen 

mensen nu maximaal vier personen thuis ontvangen. Wel 

moet het telkens om dezelfde vier mensen gaan. Markten 

en evenementen blijven verboden en ook de horeca blijft 

gesloten voor nu. Samenscholingen, reizen en toeristische 

bezoeken zijn niet toegestaan. “Het dragen van 

mondkapjes wordt aangeraden, maar is alleen verplicht in 

het openbaar vervoer en op luchthavens. Vooralsnog zijn 

er geen beslissingen genomen over de volgende fases. Er 

wordt nagedacht over het eventueel openen van kappers”, 

vertelt Bram. “Corona blijft in ons leven aanwezig. We 

zullen dan ook niet aarzelen de maatregelen terug te 

draaien als de situatie opnieuw verergert”, aldus premier 

Wilmès.  
 

 

Economische gevolgen 
 

Door de vele maatregelen en sluitingen, worden heel wat sectoren zwaar getroffen door de 

coronacrisis. Denk hierbij aan de detailhandel, vrijetijdsbesteding, toerisme, horeca, transport en 

evenementen. "Vooral voor organisaties zonder e-commerce en kleinere organisaties die niet over 

voldoende cashflow beschikken is het moeilijk de aanhoudende crisis te overleven”, laat Bram 

weten.  

 

Ontwikkelingen toeristische sector 

 

Reisbeperkingen 

De grens met Nederland blijft gesloten voor niet-essentiële reizen. “Brussels Airport is nog altijd 

operationeel, maar alleen voor cargovluchten en essentiële vluchten, zoals militaire-, diplomatieke-

, medische- en repatriëringsvluchten. Daarnaast is ook het treinverkeer zeer beperkt”, laat Bram 

weten. 

 

 

 

 

 



Na de crisis 

“Het lijkt er op dat heel veel Belgen deze zomer in eigen land zullen doorbrengen”, vertelt Bram. 

Toerisme Vlaanderen verwacht dat het binnenlandse toerisme als eerste weer opleeft. 

Woordvoerder van Toerisme Vlaanderen, Stef Gits, gaat er vanuit dat reizen in eigen land tot en 

met het najaar de norm gaat worden, zo zegt hij in een artikel in VAB Magazine. “Normaal zetten 

wij al onze middelen in het buitenland in, omdat dat is wat wij doen: buitenlanders aanzetten om 

naar Vlaanderen te reizen. Maar de focus zal nu op korte termijn verlegd worden”, aldus Gits. 

  

 


